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Verslag 

 
Aanwezig: Johan Permentier (SPBO), Jens Maenhout (HALE), Erwin Scheys 
(ACKO), Annelies Van Geyte (ACDL), Owen Malone (VAL), Liesl Van Barel (VAL - 
verslag) 
Verontschuldigd: Hilde Muls (AVT), Jolien De Cock (OEH), Peter Wijns (ACHL) 
Afwezig: / 

1 Voorstel beleidsplan 

Binnen de commissie wordt besproken welke items in de volgende beleidsperiode zullen worden 
behandeld. Er wordt na de vorige beleidsperiode, die momenteel de laatste maanden in gaat 
voor geopteerd om geen grote projecten op te starten maar vooral de focus te leggen op het 
verder zetten, evalueren en bijsturen van de huidige vernieuwingen alsook in te zetten op 
ondersteuning van de clubs en de clubwerking in kader van de jeugdwerking. 

2 Jeugdsportfonds 2025-2028 

Vanuit Sport Vlaanderen zijn enkele nieuwe reglementeringen opgelegd waarop vanuit de 
federatie moeten worden ingezet om het jeugdbeleid van de clubs te verbeteren. 
Aangezien ook het huidige reglement wel wat mankementen vertoont wordt ervoor geopteerd 
om te gaan voor een volledige opfrissing van het reglement. De eerste aanzet tot voorstel van 
nieuw reglement is genomen en wordt door de commissieleden bekeken na de vergadering. In de 
komende weken zal een extra moment worden voorzien om samen het reglement verder vorm te 
geven zodat dit ook tegen indienen van het beleidsplan op punt staat. 
Eerste gebruik is vanaf atletiekseizoen 2024-2025. 

3 Hervorming competitie PUP-MIN 

Tijdens de vorige vergadering waren op basis van ontvangen feedback al enkele punten 
bijgestuurd. Nu werden alle punten nogmaals overlopen en zijn nog een paar bijkomende 
beslissingen genomen om het voorstel te finaliseren. Op een paar punten na krijgt het finale 
voorstel vorm en zal dit tegen einde van de zomer kunnen worden voorgesteld en gestemd. 

4 KAN-BEN wedstrijden: veel deelnemers 

Tot onze vreugde kunnen we vaststellen dat in de eerste 2 maand van dit seizoen al heel wat 
clubs tot het maximum van het toegelaten aantal Benjamins is gekomen. Omdat het zeker geen 
doelstelling is om kinderen uit te sluiten van deelname aan wedstrijden zoeken we naar 
mogelijkheden om meer deelnemers toe te laten. 
Voor clubs die er nu reeds mee geconfronteerd worden is een voorstel uitgewerkt en hierop zal 
naar volgend seizoen toe een officieel voorstel worden voorzien om een extra deelnemers toe te 
kunnen laten. In de eerste plaats zal dit wellicht enkel noodzakelijk zijn voor Benjamins maar we 
moeten ook rekening houden met het scenario dat ook bij Kangoeroes het maximum aantal 
deelnemers kan worden bereikt. Hier worden verschillende scenario’s verder voor uitgewerkt. 
Uitbreiden van het programma zal enkel onder de voorgestelde voorwaarden mogelijk zijn. We 
trachten hierin wel verschillende mogelijkheden aan te bieden. 

5 Testproject coachzones 

Op de eerste testwedstrijden zijn relatief weinig problemen gemeld, niet van elke wedstrijd 
verslag ontvangen. Moeilijkste discipline om de coachzone ordelijk te houden is hoogspringen. 
Trainers staan niet altijd op een ideale plaats om goed te kunnen kijken naar de sprongen. Ze 
staan vaak ook heel kort bij de piste waardoor anderen die er niet horen ook in de zone komen 
staan en ook atleten blijven in de zone hangen waardoor het te druk en onoverzichtelijk durft te 
worden. In de andere coachzones is dit iets minder een probleem omwille van de opstelling. 
Voor de volgende clubs die nog zullen testen zal worden gevraagd om het gebruik van de 
coachzones nog beter te duiden: affiches uithangen, regelmatig omroepen, mensen ook 
aanspreken. 
Vooral op wedstrijden met veel deelnemers en meerdere begeleiders per club worden de 
coachzones echt als nuttig geëvalueerd. 
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6 BVV matches: evaluatie 

Niet van elke match werd een overzicht gestuurd met de duur per discipline. Voor de locaties die 
we wel hebben is meestal het uurschema voldoende ruim gebleken. Veel hangt af van het aantal 
deelnemers en dat is vooraf bijzonder moeilijk in te schatten. Een beknopter uurschema zoals 
voor de wedstrijd in Merksem is erg aangewezen maar is absoluut niet evident om voor elke 
locatie op te maken daags voor de wedstrijd. Er moet ook gegarandeerd worden dat combinaties 
van disciplines mogelijk blijven. 
Tov 2023 waren er dit jaar globaal ook opnieuw meer deelnemers. In 2023 waren de cijfers al 
sterk gestegen tov 2022, toen de competitie nog over 2 dagen werd ingericht. De formule van 
gemengde deelname slaat dus zeker aan. 
 
Tabel met aantal deelnemers per match, Pup en Min samen geteld. 
 2022 2023 2024 
Match 1 (West-Vl) 274 404 344 
Match 2 (Oost-Vl) 322 373 483 
Match 3 (Oost-Vl) 282 398 428 
Match 4 (Antw) 204 317 280 
Match 5 (Antw/VB) 348 369 344 
Match 6 (Lim/Ant) 242 329 476 
Totaal 1672 2191 2355 

7 Mails 

Vragen of opmerkingen die ons per mail bereiken worden door de commissie opgevolgd. De mails 
die in de voorbije periode zijn gestuurd werden deels reeds behandeld, de andere mails zullen 
over mail met de commissie worden opgevolgd.  

8 Volgende vergadering 

Vergadering ifv jeugdsportfonds wordt snel gepland, datum nog niet bepaald. 
Volgende vergadering te voorzien in week van 19 augustus. Exacte datum en locatie nog niet 
bepaald. 
 
 
 


